



ຕິດຕໍ່: ພະນະທ່ານ ຈູລີ ພໍ່ຕິນ H.M. Julie Fortin  
 ຫ້ອງການສື່ໂລກ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ UN Swissindo World Media Office  
 Email: [president.worldmedia@swissindo.news](mailto:president.worldmedia@swissindo.news)  
 Fax: 1-847-526-3681

## ການເຜີຍແຜ່ທາງສື່

ເພື່ອປ່ອຍໃນທັນທີ

**"ລາຍຮັບຂັ້ນພື້ນຖານຕະຫລອດຊີວິດຈະເລີ່ມຕົ້ນໃນວັນທີ 17 ສິງຫາ ໃນອິນໂດເນເຊຍ...ຕໍ່ໄປແມ່ນໃນໂລກ!"**

ເມືອງ ຊີຣີບອນ, ຈາວາ, ອິນໂດເນເຊຍ, ວັນທີ 1 ສິງຫາ 2017 - ບັດຂອງຂວັນ M1 Voucher, ເຊິ່ງ ຄຳປະກັນລາຍຮັບພື້ນຖານ ຕະຫລອດຊີວິດໄດ້ຖືກປ່ອຍໃຫ້ປະຊາຊົນອິນໂດເນເຊຍ, ເປັນປະພາຄານຂອງໂລກ, ໃນວັນທີ 9 ພຶດສະພາປີ 2017. ເປັນສ່ວນນຶ່ງຂອງພາລະກິດຄົບວົງຈອນຂອງການສັ່ງຈ່າຍເລກທີ 1-11 ເພື່ອປົດປ່ອຍໂລກອອກຈາກລະບົບຂ້າທາດຂອງໜີ້ສິນ. ມັນໄດ້ຖືກປະກາດວ່າຈະເລີ່ມຕົ້ນໃນວັນທີ 17 ສິງຫາ 2017, ປະຊາກອນທຸກຄົນ, ລວມທັງ ທະຫານ, ຕໍາຫລວດ, ພະນັກງານທະນາຄານ TNI, POLRI, PNS ແລະ ອື່ນໆ ຜູ້ມີບັດຫລັກຖານທາງອິເລັກໂຕຣນິກ (ບັດປະຊາຊົນ) ແລະ ບັດຂອງຂວັນ M1 Voucher , ມີສິດທີ່ຈະລົງທະບຽນບັນຊີລູກຄ້າໃໝ່ຢູ່ ທະນາຄານ ມັງດີຣີ PT. Bank Mandiri TBK, ໃນ 34 ແຂວງ ຂອງ ສາທາລະນະລັດ ອິນໂດເນເຊຍ.

ພາລະກິດສິດທິມະນຸດນີ້ໄດ້ເລີ່ມມີຂຶ້ນທົ່ວທຸກແຂວງໃນອິນໂດເນເຊຍ. ບັດຂອງຂວັນ M1 Vouchers ຫລາຍກວ່າສິບລ້ານໄດ້ຖືກແຈກຢາຍ ແລະ ຕຽມເຂົ້າທະນາຄານ. ມີຂ່າວແຜ່ກະຈາຍໄປທົ່ວໂລກເພື່ອໃຫ້ອິດສະຫລະພາບແກ່ມະນຸດຊາດທັງໝົດ ແລະ ປ່ຽນລະບົບການເງິນໃຫ້ກາຍເປັນແບບໃໝ່ຂອງຄວາມຈະເລີນຮຸ່ງເຮືອງ, ມີສັນຕິພາບ ແລະ ຄວາມສາມັກຄີເພື່ອ ມະນຸດຊາດທັງໝົດ.

ພາລະກິດອັນສູງສົ່ງນີ້ໄດ້ ຖືກອອກແບບໂດຍອົງການ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ ໂດຍ ກະສັດຂອງກະສັດ, ພະມະຫາກະສັດອົງທີ K.681, ພະນະທ່ານ. ເອວັນ. ຊີໂນ. ເອເອສ.ເອສ “ ທຸ “ ໄອອາຣ໌.ຊຸກິຣາໂຕໂນໂຕເນໂກໂຣ ເຮັສ.ດັບເປັນຢູ.ເອສທິ.ເອັມວັນ A1.Sino.AS.S"2".IR. Soegihartontonegoro H.W.ST.M1 (aka M1). ບັດຂອງຂວັນ M1 ເປັນເອກະສານທາງກົດໝາຍ (ທະນາຄານ). ການສັ່ງຈ່າຍເລກທີ 1 - 11 (P1-11) ມັນເປັນການໃຫ້ຂອງຂວັນແກ້ໄຂໂລກທາງດຽວເທົ່ານັ້ນທີ່ໄດ້ອອກແບບມາເພື່ອປົດປ່ອຍ ກວ່າ 7,500 ລ້ານຄົນໃນ 5 ທະວີບ (ອາຊີ, ອາຟຣິກາ, ເອີຣົບ, ອິດສະຕາລີ ແລະ ອາເມລິກາ), ມອບລາຍຮັບພື້ນຖານທີ່ຮັບປະກັນສໍາລັບຊີວິດໃຫ້ຫມົດທຸກຄົນ, P1-11 ຈະໃຫ້ທຶນບັນດາໂຄງການຊ່ວຍເຫລືອລ້າ, ສ້າງເມືອງໃໝ່ທີ່ມີນະວັດຕະກຳທັນສະໄໝ (ເປັນມິດກັບຊຸມຊົນ) ໃນແຕ່ລະທະວີບ, ເປີດຄວາມຄິດສ້າງສັນແບບທຳມະຊາດ, ພື້ນຟູຄວາມຫມັ້ນຄົງທາງເສດຖະກິດ ແລະ ກຽດສັກສີຂອງຄວາມເປັນມະນຸດ ໃນຄວາມພະຍາຍາມເພື່ອຊ່ວຍປົກປ້ອງໂລກ ແລະ ລະບົບນິເວດຂອງມັນ.

ຄວາມຫວັງຂອງທຸກຄົນກໍ່ເພື່ອສະຫວັດດີການ, ຄວາມຍຸດຕິທຳທາງສັງຄົມທີ່ເທົ່າທຽມກັນ ແລະ ອະທິປະໄຕໂດຍຜ່ານແຜນການຂອງ ອົງການ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ, ຕາມເນື້ອໃນຂອງງານປະກາດຖະແຫລງການໃຫຍ່ທີ່ປະກາດຢ່າງເປີດເຜີຍຕໍ່ປະຊາຊົນໂດຍ M1 ໃນວັນທີ 16 ຕຸລາ 2016 ຢູ່ທີ່ ຕາມັງ ບັງດັງ Taman Pandang, ຢູ່ທາງຫນ້າຂອງຫ້ອງການປົກຄອງລັດ ຈາກາຕາ. ບັດຂອງຂວັນ M1 Voucher, ເປັນການຍິ່ງຢືນຮັບຮອງເຊິ່ງຮັບຮູ້ໂດຍສານປະຊາຊົນສູງສຸດຂອງອິນໂດເນເຊຍ ແລະ ບໍ່ມີການດຳເນີນຄະດີ / ການພິສູດເລກທີ SPRIN NO. UN-81704/009 M1.

ບັດຂອງຂວັນ M1 ສາມາດໃຊ້ໄດ້ເປັນກົດໝາຍ ແລະ ເປັນສັນຍາຜູກມັດທາງກົດໝາຍລະຫວ່າງສາມຝ່າຍ - M1 (ເຈົ້າຂອງສິດ ແລະ ຜູ້ຖືຄອງຊັບສິນ, ຖະແຫລງການວາງສະແດງ AB), ທະນາຄານທີ່ຖືກແຕ່ງຕັ້ງ ແລະ ປະຊາຊົນຂອງໂລກ ເປັນຜູ້ໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດຜູ້ທີ່ຈະຖືໃບມອບສິດ - ທີ່ໃຫ້ສິດຜູ້ຮັບແຕ່ລະຄົນ, ດ້ວຍຫລັກຖານທີ່ເໝາະສົມ, ບໍ່ເກີນ 6 ລ້ານໂດລາສະຫະລັດຕະຫລອດຊີວິດ, ເຊິ່ງຈະໄດ້ຖືກຮັກສາເປັນເງິນຝາກໂດຍທະນາຄານເພື່ອສ້າງລາຍຮັບພື້ນຖານປະຈຳເດືອນ ແລະ ຄວາມໝັ້ນຄົງທາງດ້ານການເງິນທີ່ຈະຂັບເຄື່ອນມະນຸດອອກຈາກ ເຫວເລີກຂອງ 'ການລອດຕາຍ, ການດຳລົງຊີວິດຢ່າງສົມບູນ, ຊີເຮືອນ ແລະ ຍານພາຫະນະ ແລະ ຕອບສະຫນອງຄວາມໝັ້ນຄົງທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບການດຳລົງຊີວິດຂອງຄອບຄົວຂອງເຂົາເຈົ້າ.

ອົງການ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ (UNS) ມີຄວາມຄືບໜ້າຫລາຍ, ເຖິງວ່າຈະມີຜູ້ບໍ່ຫວັງດີ ແລະ ແລະ ຝ່າຍກົງກັນຂ້າມ, ຜູ້ທີ່ຕ້ອງການທີ່ຈະຮັກສາສະຖານະພາບທີ່ເປັນຢູ່, ແລະ ດຳເນີນການສະແຫວງຜົນປະໂຫຍດຈາກປະຊາຊົນ ແລະ ສິດທິມະນຸດຂອງເຂົາເຈົ້າ, ໃນຄວາມພະຍາຍາມເພື່ອຄວບຄຸມ ແລະ ສ້າງຜົນກຳໄລ/ຜົນປະໂຫຍດເພື່ອພວກເຂົາເອງ. ຢ່າງໃດກໍ່ຕາມ, ປະຊາຊົນສາມາດເຫັນ ແລະ ເຂົ້າໃຈເອກະສານ ແລະ ການບັນທຶກທາງປະຫວັດສາດໄດ້ພິສູດຄວາມຖືກຕ້ອງຂອງ ອົງການ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ ແລະ M1 ໄດ້. ທັງຫມົດທີ່ສຳຄັນລວມລະຫັດໃນ ໄມໂຄຣຟິມເລກທີ 99.98 ແລະ F.L.O ແມ່ນໄດ້ຖືກຢຶດຄອງໄວ້ພາຍໃຕ້ອຳນາດດຽວຂອງ M1 ແລະ ຍືນຍັນເປັນຄວາມຖືກຕ້ອງຕາມກົດໝາຍສູງສຸດ.

ບັດຂອງຂວັນ M1 Voucher ຈະໄດ້ຖືກດຳເນີນການໂດຍຜ່ານບັນຊີອະສົງໄຂທີ່ເລືອກໄວ້ແລ້ວ ASBLP (ກວດກາໂດຍທະນາຄານໂລກ ແລະ ຍັງຢືນໂດຍກົມເສດຖະກິດ ແລະ ກິດຈະການທາງສັງຄົມຂອງ ສະຫະປະຊາຊາດ, DESA) ເປັນສ່ວນໜຶ່ງຂອງການກວດກາຄັງສຸດທ້າຍຂອງ 884 ທະນາຄານໃນໂລກ, ຄະນະກຳມະການ 300 - ອົງການອົງປະກອບສາກົນ, (ໃບແຈ້ງການກວດກາຢູ່ເວັບໄຊທ໌: <http://swissindo.news/wp-content/uploads/2016/12/infinite-bank-statement-1.pdf>). ແລະ ເງິນກອງທຶນທີ່ບໍ່ມີອຸນໃນທະນາຄານ. ທະນາຄານທັງໝົດທີ່ຖືກລິງເຫັນດີທີ່ຈະຮັບເອົາຂອງຂວັນທີ່ສະເໜີໃຫ້ເພື່ອປັດປ່ອຍໜີ້ສິນທົ່ວໂລກ ແລະ ຂະບວນການລາຍຮັບຂຶ້ນພື້ນຖານສຳລັບດຳລົງຊີວິດໂດຍທາງບັດຂອງຂວັນ M1 Voucher ຈະໄດ້ຮັບອັດຕາສ່ວນເປັນເປີເຊັນ (1.5%) ສຳລັບການຄຸ້ມຄອງການທຳທຸລະກຳທັງໝົດຂອງລູກຄ້າຂອງພວກເຂົາ.

ປະທານາທິບໍດີຂອງອິນໂດເນເຊຍ, ຜູ້ວ່າຂອງທະນາຄານແຫ່ງອິນໂດເນເຊຍ (BI), ຜູ້ນຳຂອງ 6 ທະນາຄານໃຫຍ່ ແລະ ລັດຖະບານ ແລະ ພະນັກງານທະນາຄານຂອງສ່ວນທີ່ເຫຼືອ 884 ທະນາຄານໃນໂລກໄດ້ຖືກເຊື່ອເຊີນເພື່ອພົບປະກັບຜູ້ຕາງໜ້າ ອົງການ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ UNS ໃນແຕ່ລະປະເທດເພື່ອກະກຽມບັນດາແຜນການເຫຼົ່ານີ້ເພື່ອສະຫວັດດີການຂອງປະຊາຊົນໃຫ້ສອດຄ່ອງກັບ UNITED NATIONS (UNIVERSAL) ການປະກາດກົດໝາຍສິດທິມະນຸດຂອງ ອົງການສະຫະປະຊາຊາດປີ 1948, ມາດຕາ 25 :

*(1) ທຸກຄົນມີສິດທິໃນມາດຕະຖານຂອງດຳລົງຊີວິດທີ່ພຽງພໍສຳລັບສຸຂະພາບ ແລະ ຄວາມຜາສຸກຂອງຕົນເອງ ແລະ ຂອງຄອບຄົວ, ລວມທັງອາຫານ, ເຄື່ອງນຸ່ງຫົ່ມ, ທີ່ຢູ່ອາໄສ, ການດູແລທາງການແພດ ແລະ ການບໍລິການສັງຄົມທີ່ຈຳເປັນ, ແລະ ສິດທິໃນການປະກັນ ໃນກໍລະນີມີການຫວ່າງງານ, ຄວາມເຈັບປ່ວຍ, ຄວາມພິການ, ເປັນຫມ້າຍ ອາຍຸແກ່ຊະລາ ຫລື ຂາດອື່ນໆຂອງດຳລົງຊີວິດຢູ່ໃນສະຖານະທີ່ນອກເໜືອຈາກການຄວບຄຸມຂອງຕົນ.*

ອົງການ ຢູເອັນ ສະວິສອິນໂດ ຈະສືບຕໍ່ເຮັດວຽກຮ່ວມກັບລັດຖະບານຂອງອິນໂດເນເຊຍ ແລະ ໂລກ, ໂດຍບໍ່ມີການຖືກຂັດຂວາງ, ຈົນກ່ວາການສັ່ງຈ່າຍເລກທີ 1-11 ຈະສຳເລັດ, ນຳອິດສະຫລະພາບ ແລະ ກຽດສັກສີໃຫ້ມະນຸດຜູ້ບໍລິສຸດທັງໝົດ, ເລີ່ມຕົ້ນດ້ວຍການຮັບເອົາລາຍຮັບພື້ນຖານປະຈຳເດືອນຂອງເຂົາເຈົ້າເປັນການກ້າວໄປຂ້າງໜ້າໃຫ້ປະສິບຄວາມເປັນຈິງຂອງການເອົາສະຫວັນ ມາຢູ່ເທິງແຜ່ນດິນໂລກ.

ສຳລັບຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, [www.swissindo.news](http://www.swissindo.news) ແລະ ສຳລັບດາວໂຫລດ M1 voucher ພາສາອັງກິດ <http://swissindo.news/wp-content/uploads/2017/05/M1-Voucher-Indonesian-with-English-Translation.pdf>



